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Haburová: 

Ja by som chcela len upozorniť, že súvislosť je aj s melioračnými kanálmi, ktoré máme 

v Milhostove, konkrétne Zvonárska ulica, kde aj ja bývam až po hlavný kanál, takže záhrady 

máme totálne pod vodou. Ide o to, že v rokoch 2010 – 2014, keď som bola poslankyňa, vtedy 

sa čistil ten hydromelioračný kanál, ale našimi ľuďmi a zase zarástol, zase je zanesený, my si 

nevieme rady. Takže ja by som chcela poprosiť, aby mesto buď vyzvalo hydromeliorácie, 

pretože to je štátny podnik a oni by sa mali o to starať. Konkrétne naše záhrady a pani 

Šaňovej, my sme tak tým postihnutí, že na konci našich záhrad je ten kanál melioračný 

zabetónovaný. Čiže z našich záhrad darmo by sme si dali nejaké vývody, niet to kam odviesť, 

jedine by sme to mohli sťahovať zase. Z 53 árov máme najmenej tretinu zaplavenú, pod 

vodou, totálne, že nedá sa prejsť. Takže ja by som toto chcela poprosiť, že buď naši ľudia 

v lete alebo na jar, aby znovu prečistili ten kanál, ktorý tam nie je zabetónovaný a aj vyzvať. 

Tie hydromeliorácie vedú až smerom k Ruskovu, hore na tie polia, okolo nich ide a zaúsťuje 

to u nás. Nechcem hovoriť, ale tiež kedysi som vybavila s Povodím Bodrogu a Hornádu, že 

nebyť toho, že tam je dneska aj čerpadlo veľké, ktoré ide do Trnávky od nás z toho 

hydromelioračného kanálu, tak dneska možno aj domy máme pod vodou. Takže, chvalabohu, 

hovorila som s pani riaditeľkou, hovorila, že čerpadlo nonstop od predchádzajúcej soboty ide 

a čerpá a dneska ráno mi potvrdili susedia, ktorí to vidia ako to tam funguje, že tá voda ide 

krásne, odčerpáva sa, plynule. Predstavte si, my aj tie dargovské vody idú poza naše záhrady.  

 

PhDr. Čižmár: 

Urgencia, požiadavky sú smerované na štátny podnik Hydromeliorácie pravidelne, 

niekoľkokrát ročne, dokonca priebežne túto situáciu riešime aj tak, že sa stretávame 

s povereným pracovníkom na týchto miestach. A ako ste povedali pani poslankyňa, niekedy aj 

vlastnými silami sa snažíme upraviť, vzhľadom na rozpočtové možnosti štátneho podniku, čo 

však neznamená, že môžeme prevziať na seba bremeno čistenia týchto kanálov. Druhá vec je 

tá, že istú nádej tomu dáva aj to, aké má plány momentálne ministerstvo pôdohospodárstva 

a zároveň aj ministerstvo životného prostredia, pretože práve aj včera na stretnutí so 

štatutármi miest a obcí bolo deklarované, že práve na tento účel budú vyčleňované pracovné 

kapacity občanov, hlavne tí, ktorí sú dlhodobo trvalými zamestnaní a bude sa vyvíjať viacero 

aktivít, ktoré by mali zabezpečiť obnovu takýchto priestorov a hlavne pôvodných 

odľahčovacích alebo odvodňovacích kanálov v intraviláne a extraviláne viacerých miest 

a obcí. Takže je to istá nádej do budúcnosti aj keď, tak ako bolo správne podotknuté, nie sú 

našim majetkom, nie sú v našej pôsobnosti ale ohrozujú bývanie a nehnuteľností občanov 

mesta, takže je to aj v našom záujme.  

 

Ing. Kereštan: 

Úsek, ktorý je za cestou, za hlavnou cestou smerom k prečerpávacej stanici Slovenského 

vodohospodárskeho podniku, nie je vo vlastníctve hydromeliorácií ani Slovenského 

vodohospodárskeho podniku. To už je záležitosť stará, ktorú vždycky musíme riešiť na území 

mesta. Z mojej strany od pondelka budúceho týždňa, nastupuje tam jedna skupina, vyčlenená 

skupina zo Strediska služieb mestu, ktorá bude prečerpávať, zrýchľovať možnosti odtoku, 

lebo  z hľadiska prietoku pri prečerpávacej stanici je tento kanál na trištvrte zanesený, kde 



tento problém máme, stály problém s chovaním hovädzieho dobytka a koní občana 

Milhostova. Tento prach a všetko možné, ktoré tam je, je tento kanál zanesený, čiže 

prietočnosť je trošku slabšia. My sa budeme snažiť, aby sme v priebehu jedného týždňa znížili 

hladinu vody na pozemkoch, priľahlých záhradách a dali do súvisu s tým aj priestory pri 

futbalovom ihrisku, multifunkčnom ihrisku, kde v terajšej dobe sme odčerpali tú vodu 

a snažíme sa, aby po kanáli, ktorý priteká z priestoru cintorína, smerom na východnú časť, 

sme eliminovali čo najnižšiu hladinu a zatopených území, ktoré sa tam nachádzajú. Mesto 

Trebišov v súčasnosti má vyhlásený II. povodňový stupeň, čiže podľa toho spolupracujeme aj 

s vodohospodárskym podnikom s pánom Ing. Verebom a chceme, aby do konca tohto roku 

sme mali aspoň o 50 – 60  % nižšiu hladinu na zaplavenom území vnútornými vodami. Tento 

problém, dá sa povedať vychádza od melioračných kanálov, ktoré sú v správe hydromeliorácií 

a to zo západnej časti Milhostova, kde nám priteká voda od Veľkého Ruskova, plus ešte nás 

eliminuje aj Drehňovský kanál, lebo Drehňovský kanál v terajšej dobe má dosť vysokú 

hladinu vody a neodteká smerom jak je Koronč a dole  okolo cukrovaru po Pribinovej ulici, 

čiže musíme realizovať tie najnutnejšie veci, ktoré sa dajú realizovať, aby nedošlo 

k zaplaveniu území alebo poškodeniu majetku občanov Milhostova.  

 

Haburová: 

Ja sa len chcem opýtať, koho je ten kanál? 

 

Ing. Kereštan: 

Tento kanál, ktorý bol vybudovaný v roku Pána, nemá svojho vlastníka. Je treba sa pozrieť 

v rámci katastrálnej mapy, čie sú tieto pozemky, na akých parcelách sú tieto pozemky a podľa 

toho sa určí. Väčšinou, keď sú to súkromné pozemky, tak súkromník, ako taký. Tento 

problém máme aj pri železničnej stanici, kde taktiež ide kanál, ktorého vlastníctvo, spravidla 

je vlastníctvo železníc, ale oni, ako tak železnice údržbu tohto kanálu nerealizujú, väčšinou to 

realizujeme my a zároveň aj prečerpávame vodu do Drehňovského kanála. To isté, dá sa 

povedať je Milhostov. Pre hydromeliorácie končí kanál za rodinným domom pána Eliáša, od 

toho už nie je vlastníctvo hydromeliorácií.  

 

 

 


